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Dotyczy: Pozostawianych hulajnóg elektrycznych. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Od dłuższego czasu w wielu miastach rozwijane są inwestycje polegające na krótkoterminowych, 

wręcz chwilowych wypożyczanych zarówno rowerów, skuterów elektrycznych oraz hulajnóg. 

Rosnąca popularność tych ostatnich szczególnie pośród młodych ludzi powoduje, że firmy 

zajmujące się wypożyczaniem hulajnóg dostawiają coraz większą ilość, aby sprostać zapotrzebowaniu  

rynkowemu wobec czego stają się one coraz powszechniejsze. 

Niestety zwiększająca się ilość dostępnych hulajnóg powoduje również negatywne następstwa,  

w szczególności pozostawianie ich w miejscach nieodpowiednich, blokując dostęp do innych miejsc czy 

po prostu wręcz porzucone.  

W związku z powyższym zwracamy się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

1) Czy możliwe jest podjęcie działań mających na celu relokację źle zaparkowanych hulajnóg  

w wyznaczone do tego miejsca? 

2) Czy możliwe jest zwiększenie wyznaczonych miejsc do parkowania hulajnóg? 

3) Czy rozważane jest na wzór Miasta Katowice porozumienie z operatorami dotyczące 

udostępniania i korzystania urządzeń użytkownikom w kwestii między innymi parkowania, 

prędkości etc.?  

   

 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

Łukasz Chmielewski 


